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Geachte leden van de gemeenteraad van Heerhugowaard, 
 
Kennisnemen van 
Een update over het kernenbeleid. 
 
Inleiding 
Naar aanleiding van de moties ‘Blij als je blijft; gemeenschappelijk kernenbeleid’ en 
‘kernenbeleid’ hebben wij toegezegd u te informeren over de laatste stand van zaken rond het 
kernenbeleid. In deze RIB gaan wij in op het proces rondom het ‘kernenbeleid’ voor Sint Pancras 
en Koedijk. Later informeren we u over de stappen die gezet zijn en nog gaan worden voor de 
revitalisering van Centrumwaard.  
 
Kernboodschap 
Kernenbeleid als dynamisch proces 
Het proces kernenbeleid is dynamisch. Dit komt o.a. door de interactie die hiervan deel uitmaakt. 
Het plan van aanpak is daardoor niet statisch, maar een werkwijze waarbij u als raad regelmatig 
wordt geïnformeerd over de gedane acties en de nog te nemen stappen.  
 
Constructieve gesprekken 
De afgelopen periode zijn er zowel ambtelijk als bestuurlijk meerdere gesprekken gevoerd met 
inwoners van Sint Pancras en Koedijk, waaronder met vertegenwoordigers van het voormalige 
dorpsplatform en de dorpsraad. Deze (veelal) constructieve gesprekken gingen o.a. over 
kernenbeleid in de breedste zin van het woord. Voor beide dorpen is ook een ‘ontwerpsessie 
kernenbeleid’, onder het genot van een Langedijker maaltijd, georganiseerd.  
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Tussenstand Sint Pancras 
In de gesprekken met Sint Pancrassers kwam met name het onderwerp ‘samenwerken met de 
gemeente’ op tafel. Deze samenwerking is niet altijd als positief ervaren. De oorzaken hiervan 
zijn niet eenduidig: van niet goed geïnformeerd zijn tot gebrekkige/geen afstemming over hoe om 
te gaan met bijvoorbeeld prioriteiten van de dorpsraad/dorpsplatform in het onderhoud van de 
openbare ruimte. Over dit laatste volgde in de ontwerpsessie van 12 december een goed 
gesprek over wie welke rol heeft: de gemeente, de dorpsraad, de achterban van de dorpsraad 
maar ook  de inwoners die niet vertegenwoordigd worden door de dorpsraad. 
 
In de ontwerpsessie is door de aanwezigen in gezamenlijkheid besloten om de gesprekken over 
‘kernenbeleid’ in het nieuwe jaar voort te zetten, te intensiveren en te verbreden. Hierin gaan we 
op zoek naar elementen om de samenwerking te verbeteren en te versterken. Deze gesprekken 
met verschillende ‘bestaande verbanden’, zoals sportverenigingen, worden voor het eerste 
kwartaal 2020 gepland. Vervolgens wordt in maart/april een plenaire sessie georganiseerd om 
met elkaar in gesprek te gaan over de genoemde elementen om de samenwerking te versterken. 
We investeren in een duurzame vorm van samenwerking (we laten ons hierbij ook inspireren 
door best practices van andere gemeenten). 
 
Tussenstand Koedijk 
In de gesprekken met de Koedijkers kwam met name het onderwerp ‘communicatie’ op tafel. 
Hierbij valt o.a. te denken aan de invloed van de inwoners van Koedijk op keuzes die de 
gemeente maakt in Koedijk, waaronder het onderhoud van de openbare ruimte. Gezien de 
schaal van Koedijk is geconcludeerd dat het gezamenlijk organiseren van een zogenaamd 
‘buurtfeest voor een dag’ een mooi initiatief zou zijn, om op te halen wat Koedijkers belangrijk 
vinden (genoemd werd bijvoorbeeld al een jaarlijkse wijkschouw), gericht op het behoud en de 
versterking van de leefbaarheid. Afgesproken is dat de gemeente in januari een voorstel doet 
voor zo’n dag en hoe we over de opbrengst van de deze dag met elkaar in gesprek blijven. 
 

Consequenties 
Zoals hierboven beschreven staan in dit stadium van het kernenbeleid de begrippen 
‘samenwerking’ en ‘communicatie’ centraal. Hierin is ook een belangrijke rol voor de raden 
weggelegd. Om deze reden willen we in het eerste kwartaal 2020 met de raden van Langedijk en 
Heerhugowaard in gesprek over kernenbeleid en meer specifiek over de samenwerking en de 
communicatie met de kernen, op basis van de onderwerpen die de inwoners dan tot zo ver 
hebben ingebracht. 
 
Communicatie 
Wanneer met de raden het gesprek over het kernenbeleid wordt aangegaan, zal u ook weer een 
nieuwe update ontvangen, inclusief Centrumwaard.  
 
Vervolg 
Zie onder het kopje kernboodschap de verdere acties de in Sint Pancras en Koedijk worden 
ondernomen. Onder het kopje consequenties staat dat ook het gesprek met de raden wordt 
aangegaan over het kernenbeleid. 
 
Bijlage(n) 
n.v.t.  
 
Hoogachtend, 
 
 
Burgemeester en wethouders van Heerhugowaard, 
de secretaris, de burgemeester, 
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